
Nadomestne
volitve

NA NADOMESTNIH volitvah
16. juni.ja je bil v 65. volilni
zvezni enoti (Ljubljana-Cen
ter, Ljubljana-šiška, Ljublja
na-Vič-Rudnik, Vrhnika ir
Logatec) izvoljen za zveznega
poslanca tovariš Marjan Do
lenc. Udeležba volivcev na
nadomestnih vojitvah je bila
zadovoljiva. V vsej voliln:
enoti je bila udeležba voliv
cev na volitvah 81,6 %, v naši
občini pa 79,3 %. Volilni re
zultati so ugodni kljub po
manjkljivim in nepopolnirr
volilnim imenikom, ki znižu
jejo odstotek udeležbe. V pri
hodnje bo treba volilne ime
nike uskladiti z dejanskim
stanjem. Odgovorne službe
javne uprave bodo morale za-
ostriti kontrolo nad ureja
njem volilnih imenikov. Po
leg neurejenih volilnih ime-
nikov znižujejo odstotek ude-
ležbe tudi zaposlovanje v tu

jini, služenje vojaškega roka
in službena potovanja.

Pri oceni volilne udeležbe
ni bilo bistvenih razlik med
volišči. Udeležba volivcev na
volitvah priča, da so bile pri-
prave Socialistične zveze do-
bro opravljene, čeprav so bi-
le zaradi kratega razpisanega
roka pomanjkljive.

Predvolilna aktivnost se je
pričela z evidentiranjem mož-
nih kandidatov ter usklaje-
valnim zborom v začetku ma-
ja. Evidentiranih možnih
kandidatov za zveznega po-
slanca je bilo devet. Na
usklajevalnem zboru je bil
na osnovi sprejetih in izobli-
kovanih meril sprejet pred-
log volilnih komisij občin-
skih konferenc SZDL. Predla-
gane možne kandidate, ki so
bili sprejeti na usklajevalnem
zboru, so volivci obravnavali
na kandidacijskih zborih.
Zbori volivcev so bili v obči-
ni od 13. do 23. maja. Vsebin-

ske priprave na kandidacij-
ske zbore so bile zaradi sko-
po odmerjenega časa po-
manjkljive. Kandidacijski
zbori so bili opravljeni brez
večje aktivizacije članstva
SZDL in brez večjih priprav
v krajevni skupnosti.

Težo kandidacijskih zborov
so povečini nosile krajevne
organizacije SZDL. Le-te so
tudi same določale vsebino
zborov ter dnevni red. Dnev-
ni redi kandidacijskih zborov
so bili zelo različni. Na ob-
močju mesta so volivci pred-
vsem razpravljali o delova-
nju svetov krajevnih skupno-
sti, o stanovanjskih vpraša-
njih in o delu stanovanjske-
ga podjetja Dom, razpravljali
so o sistemu financiranja
zdravstvenega varstva in za-
varovanja, o uvajanju delje-
nega delovnega časa, o reor-
ganizaciji zdravstvene službe

v Ljubljani, davčni politiki,
komunalnih vprašanjih itd.
Zlasti v predmestnih krajev-
nih skupnostih so na kandi-
dacijskih zborih razpravljali
o komunalnih zadevah, ce-
stah, mostovih, vodovodu,
kanalizaciji, o taksah in dav-
ščinah itd.

Volivci so prihajali na zbo-
re predvsem tam, kjer so ne
le predlagali kandidate, mar-
več tudi obravnavali pereča
vprašanja občanov oziroma
krajevnih skupnosti. Slaba je
bila udeležba na tistih kandi-
dacijskih zborih, kjer je bila
edina točka dnevnega reda
predlaganje kandidatov za
poslanca zvezne skupščine.

Tehnične priprave na volit-
ve so bile v primerjavi z vse-
binskimi boljše. Vanje je bil
vključen širok krog občanov,
članov krajevnih konferenc
in občinske konference Soci-
alistične zveze. Brez dvoma
gre dobrim tehničnim pripra-
vam zahvala za uspešno iz-
vedbo in zadovoljivo udelež-
bo volivcev na nadomestnih
volitvah.

Prihodnje skupščinske vo-
litve bodo spomladi prihod-
nje leto. Priprave na volitve
bo potrebno začeti pravočas-
no, še zlasti pa vsebinske pri-
prave, tako da bo mogla So-
cialistična zveza kadrovskim
vprašanjem posvetiti dovolj
časa in pozornosti.
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